
















Budget 2023

Ordinære indtægter

Fællesbidrag 355.992,00         

Opkrævede låneydelser -

Opkrævede indtægter iht. godkendt budget

Øvrige indtægter

Øvrige indtægter 2.000,00             

Øvrige indtægter i alt 2.000,00             

Indtægter i alt 357.992,00        

Ordinære driftsomkostninger

Ejendomsskat 18.000,00           

Forsikringer 45.000,00           

Renholdelse 30.100,00           

Ordinære driftsomkostninger i alt 93.100,00           

Forbrugsafhængige driftsomkostninger

Vand -                    

El 20.000,00           

Forbrugsafhængige driftsomkostninger i alt 20.000,00           

Vedligeholdelse

Løbende drift 50.000,00           

Vedligeholdelse i alt 50.000,00           

Administration

Generalforsamling og bestyrelsesmøder 4.000,00             

Regnskabsudarbejdelse 2022 25.000,00           

Regnskabsudarbejdelse 2023 15.000,00           

Administration  35.000,00           

Varmeregnskab Brunata 4.000,00             

Bank og NETS gebyrer 4.000,00             

Administration i alt 87.000,00           

Ekstraordinær vedligeholdelse

Udskiftning vandrør loft 110.000,00         

Facaderenovering 100.000,00         

Ekstraordinær vedligeholdelse 210.000,00         

Udgifter i alt 460.100,00        

Resultat -102.108,00      







Formandens beretning 2022 

 

Året 2022 bød på et skifte på formandsposten, Poul Dybbro trådte tilbage, 

Tak til Poul for hans store arbejde for ejerforeningen. 

 

Årets store projekt var udskiftning af vandrør/ stigestrenge i opgang 82 A, 

Højre og venstre side samt  82 B  venstre side. 

I samme ombæring blev der monteret vandmålere på koldt og varmt vand 

I køkken samt på toiletterne.  Vandforbruget er fremover forbrugsafregnet 

Ligesom varmeforbruget.  Vandregnskabet følger kalenderåret og afregnes 

Samtidig med varmeregnskabet.   Første vandregnskab foreligger foråret 2024, 

Og dækker undtagelsesvis over 13 måneder ( December 2022 er med ) 

 

Vi har lavet en aftale med Charlotte Hersbro som pr. 1 Januar 2023 indtræder  

Som administrator, dette for at lette kasserer arbejdet i bestyrelsen betragteligt, 

Vi har store forventninger til samarbejdet. 

 

Mulbjerg ejendomsservice som står for trappevask og snerydning ( når det er aktuelt ) 

Klipper fremover vores hæk 1 gang om året, første gang bliver medio August 2023, 

De bortskaffer også hækaffaldet og vi syntes de har givet os en rimelig pris. 

 

Vi har alle fået et brev i e-boks om tilslutning til fjernvarme, året 2027 bliver estimeret 

men det er kun et estimat og meget kan ændre sig så det både kan blive tidligere og 

senere.  Vi vil i bestyrelsen være opmærksomme på at vi har en fornuftig opsparing 

stående så vi kan finansiere projektet uden at skulle optage lån. 

Tilslutning til fjernvarme skal først godkendes på en kommende generalforsamling. 

 

Vh 

Lasse Birlie,      formand 

Jimmy jensen,   næstformand 


